
ACTA DEL CONSELL ESCOLAR

Data: dilluns, 18 de desembre de 2023
Hora: 17:00h.
Trobada presencial a la Sala de Mestres

Ordre del dia:

1. Ratificació de l’acta anterior.

2. Conformació del nou consell escolar

3. Presentació i aprovació de la Memòria Anual 2022-2023

4. Presentació i aprovació de la programació general Anual 2023-2024

5. Conformació de la comissió econòmica i de la comissió de convivència.

6. Consell escolar districte

7. Precs i preguntes

Acords

1. Ratificació de l’acta anterior.

2. Conformació del nou consell escolar

S’informa que per part dels mestres ha renovat l’Olga.

Pel que fa a la renovació de representants de famílies la més votada va ser la del Marc
H. i per tant és el nou membre representant de famílies del consell escolar.

3. Presentació i aprovació de la Memòria Anual 2022-2023

La direcció del centre presenta els trets més característics del document. Aquest resta
a la disposició de qualsevol membre del consell.

4. Presentació i aprovació de la programació general Anual 2023-2024

La direcció del centre presenta els trets més característics del document. Aquest resta
a la disposició de qualsevol membre del consell.



5. Conformació de la comissió econòmica i de la comissió de convivència.

S’informa que a la comissió econòmica està Jesús I. i a convivència està Maribel. Com a
famílies s’apunta Laura M. a la de convivència i Marc H. s’apunta a l’econòmica.

6. Consell escolar districte

Es presenta Marc H. com a representant del consell escolar de districte.

7. Precs i preguntes

Respecte a la participació de les famílies una membre del consell comenta que el tema
de la participació de les famílies s’hauria de plantejar amb diferències d’horaris per
possibilitar la participació de tothom. Es contesta que aquest fet s’està recollint per tal
d’intentar variar els horaris i afavorir així la participació de tothom.

D’altra banda la representat d’AFA comenta que es vol generar una borsa econòmica
d’ajut econòmic a les famílies que no poden pagar colònies. També comenta que
s’estan plantejant un canvi de proveïdors de extraescolars.

Un representant de famílies comenta que algunes famílies estan preocupades per no
tenir responsabilitats o tasques a fer a casa. S’explica que és complicat un sistema de
deures generals per un tema de segregació i de possibilitat d’acompanyament a casa
d’algunes criatures.. S’afegeix que es poden arribar a acords personalitzats a les
entrevistes.


